
Bogusław Dobkowski                                                           Słupsk: 06.06.2016r.
     Radny  w / m

                                                          Pan
                                                          Robert Biedroń
                                                          Prezydent 
                                                          Miasta Słupska.

                                                Interpelacja międzysesyjna.

Dotyczy: Realizacji I i II etapu Parku Witkacego przy ulicy Frąckowskiego.

                  Mam satysfakcję, że zarówno w roku 2014, jak i w 2015 udało mi 
się jako wnioskodawcy zdobyć po 300.000 złotych w ramach budżetu 
partycypacyjnego. 
Cały ubiegły rok zszedł nam na opracowaniu dokumentacji i roboty w terenie 
nie zostały nawet rozpoczęte. Aktualnie jesteśmy po przetargu i jest już 
podpisana umowa z wykonawcą.
Z zabezpieczonej kwoty 543.760 zł ( po opłaceniu dokumentacji ) umowa 
opiewa na 463.464 złote, co daje oszczędności po-przetargowe w wysokości 
około 80.000 złotych. 
                  Zamiarem moim było zbudowanie na tej zapuszczonej łące ładnego 
i oryginalnego parku, najładniejszego w Mieście.
W tym roku ma być wykonany plac zabaw i część alejek.
Mamy w umowie z wykonawcą,  moim zdaniem, zbyt skromny zestaw 
urządzeń i należy go uzupełnić o zestaw sprawnościowy ( wg dokumentacji ) 
za kwotę ok 24.000 zł oraz poza placem zabaw, ale obok siłownię zewnętrzną 
za ok 38.000 złotych, co mieścin  się z zapasem w kwocie oszczędności po-
przetargowych.
                   Kończą  się doroczne zebrania w ramach walnego zgromadzenia 
SM „Kolejarz” i takie jest zapotrzebowanie społeczne, co jest podnoszone w 
dyskusji z mieszkańcami. Byłby wtedy zrealizowany pewien kompleks usług 
dla dzieci i ich rodziców, czy ich opiekunów.
Mam zamiar podjąć dalsze działania i przystąpić do III etapu Parku Witkacego 
w ramach Budżetu Partycypacyjnego w roku bieżącym i takie działanie, gdy 
park będzie już funkcjonował i żył swoim życiem ułatwi mi uzyskanie takiej 
ilości głosów, że będzie możliwa kontynuacja prac w kolejnych latach.
Proszę o pilne podjęcie zaproponowanych wyżej decyzji, ponieważ praktycznie
rozpoczynają  się już roboty na budowie, a zakończenie nastąpi 31 lipca br.

                                                    Z poważaniem …........................................................

Do wiadomości: Beata Chrzanowska – Przewodnicząca RM.






